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INTERPELACJA
za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice

do Prezydenta Miasta Mysłowice

W sprawie: wymiany lamp na energooszczędne na terenie Miasta Mysłowice.

Stan faktyczny: 

28  sierpnia  tego  roku  rozpoczął  się  nabór  wniosków  o  dofinansowanie  w  rządowym  programie
Rozświetlajmy  Polskę.  Pieniądze  z  niego  będzie  można  przeznaczyć  na  wymianę  oświetlenia  ulicznego.
Dofinansowanie wynosi 80 % wartości zadania przy udziale własnym gminy 20 procent. 
Wymiana  oświetlenia  na  lampy  LED  i  nowoczesne  oprawy  umożliwią  oszczędności  w  zużyciu  prądu.
W sytuacji naszego miasta każda złotówka oszczędności liczy się kilkudziesięciokrotnie.
Jak  podkreśla  autor  programu –  Ministerstwo Rozwoju  i  Technologii  –  nowoczesne  oprawy,  które  będą
montowane  nad  drogami,  oferują  możliwość  dostosowania  natężenia  światła,  co  ma  zapewnić  lepszą
widoczność  i  zwiększyć  bezpieczeństwo  użytkowników  dróg.  Zastosowanie  rozwiązań  w  zakresie
inteligentnego  sterowania  to  także  polepszenie  jakości  oświetlenia.  Maksymalna  kwota  dofinansowania,
o jaką będzie można wnioskować, wynosi 4 mln zł. Nabór zostanie przeprowadzony w ramach dziewiątej
edycji  Rządowego  Programu  Inwestycji  Strategicznych,  którego  operatorem  jest  Bank  Gospodarstwa
Krajowego. Nabór wniosków potrwa jedynie do 18 września br.

Zapytanie: 

Zwraca się do Pana Prezydenta z zapytaniem.
Proszę  o  informację  czy  gmina  złożyła  wniosek  na  dofinansowanie  do  wymiany  ulicznego  oświetlenia
na oświetlenie lampami LED. Jeśli tak, to poproszę o podanie ilości i wartości lamp, które zgłoszone zostały
do wymiany.  Jeśli  taki  wniosek nie  zostanie  złożony,  to  poproszę  o  uzasadnienie  braku zainteresowania
tematem. Poza tym proszę o podanie wydatków za 2022 rok oraz szacunkowe wydatki za 2023 rok i prognozę
wydatków na  2024  r.  jakie  gmina  ponosi  za  oświetlenie  miejskich  terenów,  ulic  i  placów oraz  ile  lamp
wymaga jeszcze wymiany na energooszczędne.

..............................................................

        (podpis radnego)

Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym:
       „(...)

3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.
4. Interpelacja  dotyczy  spraw  o  istotnym  znaczeniu  dla  gminy.  Interpelacja  powinna  zawierać  krótkie

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania.
5. Zapytania  składa  się  w  sprawach  aktualnych  problemów  gminy,  a  także  w  celu  uzyskania  informacji

o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.

(–) Wiesław Tomanek



6. Interpelacje i  zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie
wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później
niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.

7. Treść interpelacji  i  zapytań oraz udzielonych odpowiedzi  podawana jest  do publicznej  wiadomości  poprzez
niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób
zwyczajowo przyjęty.”

* niepotrzebne skreślić


